
 Rererat     til     FAU-møte     Benterud     skole 

 Dato:     Onsdag     8.     juni     2022 
 Tid:     18:00-20:00 
 Sted:     Personalrommet     skolen 
 Innkalte     fra     FAU: 

 Klasse  Representant  Tilstede  Klasse  Representant  Tilstede 
 1     A  Bjørn-Andre     Lindseth  x  1     B  Joakim     Hammer/     Elisabeth  x 
 2     A  Judiana     Edward  Ikke 

 tilstede 
 2     B  Jørgen     Hermansen  x 

 3     A  Cecilie     Hagbartsen  x  3     B  Henning     Aasen  x 
 4     A  Anne-Marte     Waleur 

 Håkon     von     Hirsch     rep 
 neste     år 

 x  4     B  Frode     Nesvold  Ikke 
 tilstede 

 5     A  Christian     Mentzoni  x  5     B  Stefan     Dahlgren     Letzing  Ikke 
 tilstede 

 6     A  Hege     Sneis     Jensen  x  6     B  Silja     Irene     Kaldhol 
 Andrea     Navarete     (     vara) 

 x 
 x 

 7     A  Jørgen     Jonsson  Ikke 
 tilstede 

 7     B  Zirva     Rehman  x 

 Andre     innkalte: 
 Rektor     Erik     Martinsen     Tilstede 
 Agenda: 

 (Kort     pause     etter     ca     1     time) 

 1)  Godkjenne     innkalling     og     agenda. 
 2)  Godkjenne     referat     fra     forrige     FAU-møte     (Se     vedlegg). 
 3)  Rektor     orienterer 
 4)  Fra     FAU     til     rektor 

 a.  Trygg     skolevei:     Angående     vårt     tidligere     spørsmål     om     høy     fart     langs     gamleveien     og     eventuell 
 trafikkontroll.     Vi     har     observert     at     det     står     skiltet     til     50     km/t     fra     krysset 
 Losbyveien/Gamleveien     og     igjen     ved     Thon     hotell     oppover     mot     skolen,     mens     det     er     40     km/t 
 fra     Vallerudveien     og     oppover.     Burde     det     være     30     eller     40     på     hele     strekningen     fra 
 rundkjøringen     ved     Skårersletta     til     Rasta     skole? 

 5)  Til     valg     av     nytt     FAU-styre:  Presentasjon     av     hva     rollene  innebærer 
 6)  Status     utestående     saker     (oppdatert     versjon     lastes     opp     i     FB-gruppa),     og     aktuelle     grupper     informerer 
 7)  Nye     saker     fra/til     klassene? 
 8)  Nye     saker     fra/til     LFAU     (Joakim     og     Christian     orienterer) 

 9)  Nye     saker     fra/til     SU/SMU     (Silja     orienterer) 

 10)  Valg     av     nytt     FAU-styre 

 a.  Leder:     Forslag:     Hege     S     Jensen 
 b.  Nestleder:     Forslag:     Cecilie     Hagbartsen 
 c.  Kasserer 
 d.  Sekretær 

 11)  Oppsummering     av     17.     Mai 

 a.  Økonomi 

 b.  Gjennomføring 

 12)  Eventuelt 

 13)  Sette     opp     dato     for     første     møte     i     september 

 14)  Avslutningsseremoni 

 15)  Etter     møtet     tar     de     som     kan     en     tur     på     Egon     for     en     sommeravslutning 



 Agendasak 
 (Sak     nr) 

 BESKRIVELSE  ANSV 

 1     (73     -21/22)  Godkjenne     innkalling     og     agenda 
 Innkalling     og     agenda     godkjent 

 2     (74     -21/22)  Godkjenne     referat     fra     forrige     FAU-møte 
 Forrige     referat     godkjent 

 3     (75-21/22)  Rektor     orienterer 
 ●  Flere     lærere     går     i     pensjon     og     Benterud     får     flere     elever.      Det     kommer     7 

 nye     lærere     fra     høsten     22 
 ●  Ressursene     skal     fordeles     mer     ut     i     fra     lærernorm 
 ●  Informasjon     om     skolestart     og     SFO     ønskes     fra     rektor     til     foreldrene 
 ●  Informasjon     kommer     ut     via     Vigilo     om     ressurser     fordelt      til     neste     år     per 

 trinn 
 ●  Satsningsområder     22/23:     Lesing,     læringsmiljjø     PALS,     realfagsveileder, 

 skolehage,     uteskole 
 ●  Prosjekt     Grønt     Flagg     skal     ha     større     fokus     neste     år:     Prøver     å     få 

 samfunnet     til     å     tenke     grønt 
 ●  17.     mai:     Rektor     er     imponert     over     innsatsen     og     samarbeidet     mellom 

 Søren     og     foreldregruppa 

 4     (76-21/22)  Fra     FAU     til     rektor 
 a.  Trygg     skolevei:     Angående     vårt     tidligere     spørsmål     om     høy     fart     langs 

 gamleveien     og     eventuell     trafikkontroll.     Vi     har     observert     at     det     står 
 skiltet     til     50     km/t     fra     krysset     Losbyveien/Gamleveien     og     igjen     ved     Thon 
 hotell     oppover     mot     skolen,     mens     det     er     40     km/t     fra     Vallerudveien     og 
 oppover.     Burde     det     være     30     eller     40     på     hele     strekningen     fra 
 rundkjøringen     ved     Skårersletta     til     Rasta     skole? 

 ●  FAU     sender     en     henvendelse     til     Viken     Fylkeskommune     ang     dette 
 for     å     få     svar. 

 5     (77-21/22)  Til     valg     av     nytt     FAU-styre:     Presentasjon     av     hva     rollene     innebærer 
 ●  ABC     for     FAU     representanter     ligger     på     Benterud     Skoles     hjemmesider 
 ●  Rutine     for     kasserer     lager     Zirva 

 6     (78-21/22)  Status     utestående     saker     (oppdatert     versjon     lastes     opp     i     FB-gruppa),     og     aktuelle 
 grpper     informerer 

 ●  Et     levende     dokument     som     oppdateres     ut     i     fra     forrige     referat     fra     forrige     FAU 
 møte 

 7     (79-21/22)  Nye     saker     fra/til     klassene? 
 ●  1B:     Foreldrene     er     bekymret     for     byggestøv     og     støy.     Feks     forverret 

 astma. 
 Forhør     med     de     andre     klassene.     FAU     repr     fra     1B     tar     opp     dette     med 
 klassekontakt.     Hvordan     er     status     etter     sommerferien     ved     skolestart     til 
 høsten? 

 8(80-21/22)  Nye     saker     fra/til     LFAU     (Joakim     og     Christian     orienterer) 

 ●  18.     mai.     Driftsbudsjettet     til     skolene,     bekymringer.     Nye     krav     krever     mer 

 ressurser.     LFAU     følger     med     på     dette. 



 ●  Egen     trafikkgruppe     blir     etablert 

 ●  Hvordan     forbedre     psykososiale     forhold.     Oppfordre     til     å     fortsette     med 

 vennegrupper     ut     over     2.     til     3.     klasse 

 9(81-21/22  Nye     saker     fra/til     SU/SMU     (Silja     orienterer) 

 ●  Trafikk     se     punkt     rektor 

 ●  Trangt     i     rundkjøring     satt     opp:     Mulig     at     det     må     bli     innkjøring     forbudt? 

 ●  Barnevakten:     Felles     innsats     fra     foreldre     og     lærere.     Forslag:     Nettvettuke. 

 Etter     foredrag     ha     workshops     klassevis? 

 ●  Byggeprosessen:     Legge     ut     powerpoint     fra     prosjektleder 

 10(82-21/22)  Valg     av     nytt     FAU-styre     for     neste     skoleår 

 b.  Leder:     Forslag:     Hege     S     Jensen     Valgt: Hege Sneis Jensen
 c.  Nestleder:     Forslag:     Cecilie     Hagbartsen,     Joakim     og     Elisabeth     Hammer 

 Valgt:     Joachim     Hammer     sammen     med     Elisabeth     Hammer 
 d.  Kasserer     Forslag:     Christian     Mentzoni.     Valgt:     Christian     Mentzoni 
 e.  Sekretær     Forsalg:      Cecilie     Hagbartsen     Valgt:     Cecilie     Hagbartsen 

 11(83-21/22)  Oppsummering     av     17.     Mai 
 a.  Økonomi 

 ●  Det     endelige     økonomiske     oppgjøret     er     ikke     klart.     Mangler     noen 

 fakturaer     for     å     sluttføre. 

 b.  Gjennomføring 

 ●  Hvilke     tiltak     kan     gjøres     neste     år,     selv     i      unntakstilstand     ( 

 byggeperioder) 

 ●  Mye     varer     igjen.     Sluttrapport     blir     laget     for     neste     års     bestilling     bl 

 annet 

 ●  Is     som     er     igjen     gis     til     skolen     som     gave     til     skolen 

 ●  Brus     gis     til     lærerne 

 ●  Flere     boder     ønskes     neste     år 

 ●  Innkjøp     av     termokanner 

 ●  Ønsker     bedre     lyd     neste     år 

 ●  Sluttrapport     blir     laget     for     erfaring     for     neste     års     gjennomføring 

 ●  Takker     5.     klasse     for     en     fantastisk     innsats     så     det     ble     en     så 

 vellykket     17.     mai 

 12(84-21/22)  Eventuelt 

 ●  Forslag     til     saker     neste     år:     Inkluderingsprosjekt     til     høsten 

 ●  Forslag     til     saker     neste     år:     Webinar     for     foreldre(     15     min)     forskjellige 

 temaer     i     samarbeid     med     skolen 

 ●  Forslag     til     saker     neste     år:     Fremtidens     trafikale     problemer 

 13(85-21/22)  Sette     opp     dato     for     første     møte     i     september 

 ●  28.     sept     kl     19-21 

 14(86-21/22)  Avslutningsseremoni 

 Vi     takker     av     de     medlemmene     som     er     ferdig     i     FAU. 

 Tusen     takk     for     innsatsen! 

 15(87(21/22)  Etter     møtet     tar     de     som     kan     en     tur     på     Egon     for     en     sommeravslutning 

 Møtet     avsluttet:     2100 

 Referent:     Cecilie     Hagbartsen 

mailto:hegeje@viken.no



